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Zápis č. 06/2024 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 11.6.2024 od 16:00, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: T. Jirásek, J. Lejsek, J. Kmoníček, V. Nidrle, F. Pluhař, 

L. Ruprich, J. Vik 
Omluveni: V. Anděl, L. Ott 
Příští zasedání:  10.7.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
 
 
Oprava minulého zápisu – úkol 3/5/2024 má správně termín splnění 30.6., nikoliv 30.5. 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Plán práce výboru KVS ne 2. pololetí 2024 
3. Volejbalová akademie – doplněno proti plánu 
4. Příprava soutěží 2024/25 rozpis, přihlášky 
5. Listina rozhodčích KVS 2024/25 
6. Organizace vyhlášení sportovců KVS 
7. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 4/05/2023 – Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat o postupu prací na 
každém zasedání výboru KVS a na zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi 
(T. Jirásek, 30.6.). 
Dne 3. června se sešla pracovní skupina ke strategii. Prošla výstupy z okresů a zabývala 
se prioritami pro následující období – Krajský trenérský a metodický tým. K tomuto tématu 
se sejde opětovně v pondělí 24. 6.  
Současný materiál bude textově zpracován do podoby publikovatelné strategie, a to do 
uloženého termínu 30. 6. Dále bude připraven bodový plán na následující soutěžní období. 
Úkol trvá. 

• 1/04/2024 – Připravit postup vyřešení připomínek ze zprávy KRK KVS přednesené na VH 
KVS (J. Kmoníček, 11.6.). 
U DPP jsou s účinností od 1. 1. 2024, respektive od 1. 10. 2023 dodržovány aktuální změny 
v zákoníku práce.  
Podpisy oprávněných osob na chybějící doklady byly doplněny. Vedoucím KCM bylo 
doporučeno, aby presenční listiny byly podepsány účastníky, nebo alespoň aby seznamy 
byly podepsány vedoucím KCM. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 3/04/2024 – Analyzovat situaci a v závislosti na tom oslovit generálního sekretáře ČVS 
ohledně obsahu a formy účetních dokumentů vystupujících z VISu (J. Kmoníček, 11.6.). 
Zahájil komunikaci s generálním sekretářem ohledně možných úprav – zatím bez výsledku. 
Úkol trvá, termín změněn na 10.7. 

• 1/05/2024 – Vyřídit formality spojené s doplněním M. Sršně do KRK KVS (zápis v rejstříku) 
(J. Kmoníček, 31.5.). 
Čeká na doručení prohlášení od M. Sršně. 
Úkol trvá, termín změněn na 10.7. 
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• 2/05/2024 – Požádat předsedu KRK ČVS o vysvětlení rozporu mezi zprávou zaslanou 
delegátům a prezentací na valné hromadě ČVS (V. Nidrle, 31.5.). 
Vysvětleno, konzultováno i s M. Houšťkem (z jím vedeného okresu podnět KRK pocházel). 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 3/05/2024 – Rozeslat informaci o školení trenérů v roce 2025 (F. Pluhař, 30.6.). 
Úkol trvá. 

• 4/05/2024 – Zaslat vedoucím soutěží mládeže návrh dokumentu k přihláškám do nového 
ročníku soutěží (J. Vik, 18.5.). 
Zasláno, text po konzultaci s vedoucími soutěží finalizován a rozesláno družstvům. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 30.6.:  
8. Přehled družstev v krajských a okresních soutěžích – statistické hlášení – předsedům 

okresů a vedoucím soutěží byla rozeslána loňská tabulka k aktualizaci. 
9. Návrh textové části rozpisů soutěží řízených KVS (zašlete jen pokud došlo ke 

změnám oproti odsouhlasenému rozpisu 2023-24) – nepředpokládáme změny.  

ad 2 – Plán práce výboru KVS na 2. pololetí 2024 
Předseda KVS předložil plán v písemné formě, akceptuje už návrh J. Lejska zařadit na každé 
jednání stálý bod „Volejbalová akademie“. Zasedání budou vždy ve středu od 16:30, 
standardně druhou středu v měsíci. Výjimkou jsou září vzhledem k plánované nepřítomnosti 
jednoho člena výboru a jako každý rok prosinec, kdy se bude jednat o třetí středu v měsíci. 

ad 3 – Volejbalová akademie 
Po diskusi k jednotlivým bodům: 
- Výbor KVS schvaluje za podmínky obdržených dotací Královéhradeckého kraje, města 

Hradec Králové a Českého volejbalového svazu: 
o záměr projektu Volejbalové akademie mládeže Královéhradeckého krajského 

volejbalového svazu, 
o vyhlášení výběrového řízení hlavní trenéry kategorie U14 dívky a chlapci a U16 

dívky a chlapci, 
o výběrovou komisi k výběrovému řízení ve složení Tomáš Jirásek, Jiří Kmoníček, 

Jakub Lejsek a František Pluhař – předsedu si zvolí komise 
o v rámci akademie hlavním gestorem a krajským koordinátorem mládežnického 

beachvolejbalu a administrátorem Benjamínků U14 chlapců Jakuba Holčíka, 
o manažerem akademie Jakuba Lejska. 

- Výbor KVS: 
o požaduje získání trenérských licencí II. třídy u všech trenérů a asistentů trenérů 

krajských reprezentací 8. - 9. třída a u hlavních trenérů Benjamínků U14 do 
31.12.2025, 

o požaduje zaslání koncepce beachvolejbalu v rámci akademie, 
o bere na vědomí informaci o propagaci, marketingu, webu a logu akademie, 
o požaduje zakomponovat do smluv s trenéry i asistenty akademie, aby všichni 

absolvovali nebo uspořádali v rámci Kh KVS alespoň tři vzdělávací volejbalové 
(sportovní) akce ročně, 

o doporučuje uzavření Memoranda o volejbalové akademii s Královéhradeckým 
krajem, městem Hradec Králové a Českým volejbalovým svazem. 

Z výše uvedeného vyplývají následující úkoly (úkoly z bodu Volejbalová akademie budou 
vyhodnocovány odděleně od úkolů z ostatních bodů: 
- zajistit zveřejnění výběrového řízení na hlavní trenéry kategorie U 14 dívek a chlapců 

(mail, web, sociální sítě apod.) – J. Vik a J, Lejsek do 15.6., 
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- sestavit termínové listiny kempů včetně lokalit kategorií U14 a U16 dívek i chlapců, 
nadřadit termíny kempů nad termíny soutěží mládeže KVS – J. Lejsek a příslušní trenéři 
do 30.6., 

- nahlásit jako krajského koordinátora beachvolejbalu na ČVS Jakuba Holčíka – J. Vik do 
15.7., 

- sestavit rozpočet Volejbalové akademie – J. Lejsek, J. Kmoníček do 31.7., 
- sestavit základní koncepci beachvolejbalu v rámci akademie – J. Lejsek, J. Holčík do 

31.7., 
- zajistit možnosti uzavření memoranda – J. Lejsek do 31.7., 
- připravit statutu volejbalové akademie – J. Lejsek do 31.7., 
- sestavit ve spolupráci s kluby seznamy adeptek a adeptů na zařazení do akademie 

v kategoriích U14 a U16 dívek i chlapců – J. Lejsek a příslušní trenéři do 15.8., 
- zajistit informace rodičům – J. Lejsek do 15.8., 
- zajistit vlastní sekci akademie na webu https://volejbal-khk.cz/   – J. Lejsek do 31.8., 
- zajistit informace do škol – J. Lejsek do 31.8., 
- zajistit metodický a vzdělávací manuál akademie na dvouleté období 1.9.2024 - 30.6.2026 

– J. Lejsek, T. Erben do 31.8. 

ad 4 – Příprava soutěží 2024/25 rozpis, přihlášky 
V soutěžích mládeže byl rozeslán materiál k přihláškám, termín pro přihlašování je do 16.6. 
V soutěžích chlapců již bylo zahájeno jednání s Pardubickým KVS a soutěžích společných. 
Do soutěže starších žákyň se hlásí družstvo Studence z Libereckého kraje, předseda KVS 
bude záležitost konzultovat s předsedou Libereckého KVS – bez jeho souhlasu družstvo do 
soutěže nepřijmeme. 
Úkol 1/06/2024:  Konzultovat s předsedou Libereckého KVS možnost startu 

družstva starších žákyň Studence v naší soutěži. 
Termín:   20.6. 
Odpovídá/odpovídají: V. Nidrle 

V soutěžích dospělých byl rozeslán mail potenciálním vítězům druhých tříd, zda mají zájem 
o postup, pokud svoje skupiny vyhrají, zájem mají Třebechovice a Trutnov. Byl rozeslán mail 
družstvům prvních tříd a Červenému Kostelci, zda se budou do soutěže hlásit.  Vypisujeme 
jako loni ženskou jedničku, ženskou dvojku a mužskou dvojku, materiál k přihláškám byl 
rozeslán teprve 10.6., protože do víkendu nebyli jistí vítězové druhých tříd žen. Proběhla 
krátká mailová diskuse mezi členy výboru, jakým systémem první třídu v příští sezóně hrát, 
zvítězila možnost rozšířit počet družstev na jedenáct a hrát ve dvou skupinách. Zbývá dořešit, 
zda to bude dočasně jen pro příští sezónu a potom se vrátíme k deseti účastníkům, nebo zda 
i nadále bude jedenáct až dvanáct družstev. Hrací systém ve druhých třídách bude určen podle 
skutečného počtu přihlášek. 

ad 5 – Listina rozhodčích KVS 2024/25 
Omluvený V. Anděl podal informaci písemně, probíhá zjišťování zájmu o zařazení na listinu. 

ad 6 – Organizace vyhlášení sportovců KVS 
Všechny pozvánky byly rozeslány, vzhledem k omluvě M. Pakosty ze zdravotních důvodů 
bude ČVS zastupovat člen výboru ČVS J. Lejsek.  
Cestovné bude propláceno bezhotovostně převodem na účet. 
J. Vik rozdal písemně informaci o stavu odpovědí, bylo rozděleno, kdo koho z těch, kteří 
nepotvrdili, osloví. K tomu J. Lejsek – příště je třeba přesněji specifikovat, kdo za co odpovídá. 
Sošky se vyrábějí, raut je připraven, je zajištěna účast moderátora a fotografky, příprava 
podkladů pro moderátora probíhá. 
Členové výboru přijdou nejpozději v 16:30, byl pro ně stanoven „dress code“. 
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ad 7 – Různé 
V. Nidrle: 
- Dne 19.5. se uskutečnila návštěva na magistrátu města Hradec Králové, jednáno bylo 

o možnostech financování Volejbalové akademie (za město primátorka Mgr. P. 
Springerová, náměstek pro sport M. Hloušek, za volejbalový svaz M. Pakosta, J. Lejsek 
a V. Nidrle), byl přislíben podíl na financování projektu. 

- Ve vazbě na přípravu Volejbalové akademie bylo jednáno ve Dřevěnici s Mgr. 
J. Šimánkem a Mgr. P. Špicarem ohledně jejich možného trenérského zapojení do 
projektu. Za výbor KVS jednali J. Lejsek a V. Nidrle, oba oslovení nabídku zváží. 
V souvislosti se jmenovanými, kteří jsou absolventy FTVS obor volejbal, ale nemají 
formální trenérskou třídu, bylo dohledáno ustanovení příslušné směrnice ČVS, že 
kvalifikace trenéra II. třídy může být na žádost zájemce mimořádně udělena 
„absolventům studia na FTVS UK v Praze, FSpS MU v Brně, na FTK UP v Olomouci 
nebo na Palestře v Praze se specializací volejbal, pokud studia začali před rokem 2005, 
a to i pokud nezískali kvalifikaci nižší třídy, jestliže prokáží minimálně 2roční trenérskou 
praxi“. 

- Zjišťovaný zájem o vypsání první třídy mužů v kraji od sezony 2024/25 se mezi oslovenými 
týmy nesetkal s odezvou, bude tedy nutné opět jednat o spolupráci s Pardubickým KVS. 

J. Kmoníček: 
- Informoval o průběžném čerpání rozpočtu k datu 5. 6. 2024, předal příslušnou tabulku. 

Vzhledem k záměru s volejbalovou akademií bude nutné upravit rozpočet KVS. 
Úkol 2/06/2024:  Aktualizovat rozpočet KVS ve vztahu k volejbalové akademii. 
Termín:   10.7. 
Odpovídá/odpovídají: J. Kmoníček 

V. Anděl: 
- Při školení rozhodčích jich bylo vyškoleno celkem čtrnáct. Čtyři na II. třídu, devět na III. 

třídu a jeden na IV. třídu.  Tu bylo nutné udělit vzhledem k věku (15 let). Navrhl vyškolené 
rozhodčí jmenovat (předal seznam), výbor KVS souhlasí. 

 
 
Zapsal: J. Vik 


